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Unit 27 Vacation Time:Taking a Tour(1) 假期：参加旅游 (1)
A = Agent　　C = Customer

A: Wonderland Travel, may I help you?

旅行社：仙境旅行社，我可以为您服务吗?

C: Yes. I'm interested in your package tour to Paris. Could you tell me more about it?

顾　客：嗯。我对你们到巴黎的套装行程很有兴趣。你可以为我详细说明吗?

A: Certainly. The package includes air travel to and from Paris, accommodations, meals and transportation around the city.

旅行社：当然。这套行程包括巴黎来回机票、住宿、餐饮及市区的交通。

C: How long is the tour?

顾　客：这趟行程时间多长呢?

A: The flight to Paris departs at 8 p.m., arriving at 10: 15 a.m. Paris time. You have three days and three nights in France, and the return flight leaves on the fourth day at 10: 40 a.m., arriving in New York at 1: 20 p.m. local time. (to be continued)

旅行社：往巴黎的飞机晚上八点起飞，当地时间早上十点十五分到巴黎。您可以待在法国三天三夜，回程的飞机在第四天早上十点四十分起飞，纽约当地时间下午一点二十分抵达。(待续)

智慧补给站：
1.tour n.旅游 & vt.游览

tour the city 游览城市

take sb on a tour of the city. 带某人游览城市

2.be interested in 对……感到有兴趣

例：I'm interested in the job you are advertising.

(我对你登在广告上的工作很有兴趣。)

3.package tour (由旅行社提供而一切费用包括在内的) 套装旅行

4.include vt.包含/括

例：Does this price include tax?

(这个价格含税吗?)

5.accommodation n.住宿

6.transportation n.交通

7.local time 当地时间
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